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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over een megastal in Reeuwijk.
(Ingezonden 18 november 2009)

1
Kent u het bericht «Bewoners dringen
aan op «verstandig besluit» over
stal»?1

2
Kunt u zich de onrust voorstellen van
omwonenden nu de vestiging van
een megastal in de bebouwde
omgeving is aangevraagd? Zo nee,
waarom niet?

3
Deelt u de mening dat de onrust en
onduidelijkheid rond MRSA-bacterie2

besmettingen, longaandoeningen en
zoönosen uit de intensieve
veehouderij aanleiding geven om de
plaatsing van megastallen in
bewoond gebied te bevriezen? Zo ja,
op welke termijn en wijze bent u
bereid hier over in gesprek te gaan
met gemeenten? Zo nee, waarom
niet?

4
Deelt u de mening dat megastallen
niet passen binnen het
cultuurlandschap van het Groene
Hart? Zo nee, waarom niet?

5
Bent u bereid, op basis van de
massale protesten op tal van plaatsen
tegen de komst van megastallen, het

vestigingsbeleid rond megastallen
aan een brede heroverweging te
onderwerpen? Zo ja, op welke termijn
en wijze? Zo nee, waarom niet?

1 AD, 11 november 2009.
2 Methicilline Resistente Staphylococcus
Aureus.
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